

聖堂報告

將臨期 第二主日

04-12-2022

1. 今天各台公開彌撒須舉行第二次募捐，為資助教區建堂及發展計劃。請各位慷慨支持。
2. 按香港教區主教公署於 2022 年 11 月 15 日（星期二）發出有關「適用於宗教場所之『疫苗通行證』放寬措施」

i) 所有進入聖堂人士 **必須**

1. 符合「疫苗通行證」的接種要求；
2. 自行使用「**安心出行**」

持有「黃碼」人士如符合以上「疫苗通行證」接種要求，亦可以進入宗教場所。

ii) 請各位按照上述有關防疫措施進入聖堂，以免觸犯相關法例。

有關最新的放寬疫苗規定詳情，請參看香港教區及香港政府網頁。

3. 聖依納爵堂為方便教友接收「本堂發出最新特別信息」，設有「本堂手機 whatsapp 群組」。登記步驟如下：

1. 確保手機已安裝 whatsapp 裝置
2. 用手機撥打“68 9414 83”。
3. 接通後掛線即可。

請注意：此「手機群組」只供本堂發放信息，不作任何回覆服務。

上述所有報告，已張貼於聖堂正門及辦公室外報告板，並已上載於聖堂網頁，歡迎各位查閱。主佑各位！

St. Ignatius Chapel Announcement
Second Sunday of Advent
04-12-2022

1. A second collection is to be taken up at all public masses today in support of the church building and development projects of the Diocese. Please show your generous support.
2. In line with the relaxation of social distancing measures announced by the Government on 10 November 2022.
 - a) All people entering the college AND the chapel **MUST use the “LeaveHomeSafe” mobile application in compliance with the vaccination requirements under the Vaccine Pass.**
 - b) Holders of the Amber Code may also enter subject to compliance with the vaccination requirements under the Vaccine Pass.

Details of the Vaccine Pass can be obtained from the HKSAR Government and the Catholic Diocese of HK websites. Please be reminded to follow these requirements to avoid violating the law.

3. St. Ignatius Chapel has created a Broadcast Group via Whatsapp to deliver urgent and special information to parishioners. Those who are interested in receiving such information may follow the steps below to register:
 - a) Install Whatsapp onto your mobile phone
 - b) Call 6894-1483 with your phone
 - c) Terminate the call after it is connected

Please note that this Group is for delivering messages only, no inquiry or reply will be entertained.

The above announcements have been posted on the chapel website for reference.